

CMP/MAR/2025/0031

إعلان نتائج إجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية Ordinary & Extraordinary General Meeting Results

Date		20/03/2025		التاريخ	
Name of Listed Company		مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.		إسم الشركة المدرجة	
. ,		GFH Financial Group B.S.C.		إسم السرعة المدرجة	
Day and Date of the Meeting		الخميس Thursday		تاريخ ويوم الإجتماع	
		20/03/2025			
Start time of the Meeting		09:30 pm Bahrain Time		توقيت بدأ الإجتماع	
End time of the Meeting		11:00 pm Bahrain Time		توقيت نهاية الإجتماع	
Venue of the Meeting		مبنى جي إف إتش هاوس بمر فأ البحرين المالي -			
		الواجهة البحرية		مكان إنعقاد الإجتماع	
		GFH House, Bahrain Financial Harbour -		£ .; , , 5	
		Sea Front			
Chair of the Meeting		السيد عبدالمحسن الراشد		رئيس إجتماع الجمعية العمومية	
			hsen Al Rashed		
	orum of the Total Attendance		.42%	صاب الحضور الإجمالي	
	ecisions and Resolutions of the	e Ordinary General	، العاديه:	القرارات الصادرة عن إجتماع الجمعية العاما	
Meeting:				e hati hi ku ti in ti eni ti in e	
The following items of the agenda have been		• •	مت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية:		
1.	The minutes of the previous Aniheld on 09 th October 2024.	nual General meeting	السابق والمنعقد بناريح 9	 محضر اجتماع الجمعية العامة العادية أكتوبر 2024 م. 	
2. The Board of Directors' report on the Group		the Group's business	التعوير 2024 م. 2. تقرير مجلس الإدارة عن أعمال المجموعة للسنة المالية المنتهية في		
	activities for the year ended 31 December 2024.		31 ديسمبر 2024 م والمصادقة عليه.		
3.		a Supervisory Board's report on the Group's		3. تقرير هيئة الرقابة الشرعية عن التدقيق في أعمال المجموعة للسنة	
	business activities for the year	ended 31 December		المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م.	
4.	2024.4. The external auditor's report on the financial year		4. تقرير تقرير مراقبي الحسابات الخارجيين عن السنة المالية المنتهية		
ended 31 December 2024.		one maneral year		في 31 ديسمبر 2024 م.	
5. The consolidated financial stateme		nents for the financial	نهية في 31 ديسمبر 2024 م	5. البيانات المالية الموحدة للسنة المالية المنا	
_	year ended 31 December 2024.	andation to allocate	أدياح العام 2024 معلى	والمصادقة عليها. 6. توصية مجلس الإدارة بتخصيص صافح	
6. The Board of Directors' recommendation the net profit for the year 2024 a			ي رجي احدم 2024 م سي	النحو التالي: النحو التالي:	
a. To transfer an amount of U			a. ترحيل مبلغ وقدره 11,850,400 دولار أمريكي إلى الاحتياطي		
	statutory reserve.			القانوني.	
	b. To allocate an amount of US	S\$ 1,500,000 to Zakat	لار امريخي لصلدوق الرحاة.	b. اعتماد مبلغ وقدره 1,500,000 دو	
	Fund. c. To distribute cash dividends of	of 6.2% of the nominal	سهم العادية، باستثناء أسهم	c. توزيع أرباح نقدية عن كافة الأه	
	value of all the ordinary sh			الخزينة، بما يصل إلى 61 مليون ا	
	shares, up to US\$ 61 millio			من القيمة الأسمية للسهم أي ما يعا 0.0062 دينار بحريني / 0.0602	
	0.0164, BD 0.0062, UAE dirha	•		0.0002 ديدار بحريدي / 0.0002 d.	
	d. To transfer the remarkable approximately US\$ 44,15	•		أمريكي كأرباح مستبقاه للعام القادم	
	earnings for next year.	55,550 as retained		- -	



- 7. The Board's recommendation to allocate an amount of US\$ 2.4 million as remuneration for members of the Board of Directors.
- 8. The corporate governance report for the financial year ended 31 December 2024, including the Group's compliance with all the governance requirements issued from the Ministry of Industry, Commerce and Tourism and the Central Bank of Bahrain.
- 9. Transactions concluded during the ended year with any related parties or major shareholders of the Group, as indicated in Note 26 of the financial statements for the year 2024 and the Board of Directors' Report, pursuant to the provisions of Article (189) of Bahrain's Commercial Companies Law.
- 10. Approve to buy back group shares (treasury shares) not exceeding 10% of the total shares issued for the following purposes, subject to obtaining the CBB's approval:
 - Attracting strategic shareholders in line with the criteria and benefits as set by the group for this category, and subject to Central Bank of Bahrain's approval on every sale transaction.
 - Support the share price.
 - Staff incentives.
- 11. The reappointment of the external auditors of the Group for the year ended 31 December 2025 and authorize the Board of Directors to set their fees.
- 12. Release the Board of Directors from liability in respect of their acts for the financial year ended 31 December 2024.
- 13. Any recent issues in accordance with Article (207) of the Commercial Companies Law.

- 7. توصية مجلس الإدارة باعتماد مبلغ 2.4 مليون دولار أمريكي كمكافأة أعضاء مجلس الإدارة.
- 8. تقرير الحوكمة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م والتزامات المجموعة بمتطلبات الحوكمة الصادرة عن وزارة الصناعة والتجارة ومصرف البحرين المركزي والمصادقة عليه.
- 9. العمليات التي جرت خلال السنة المالية المنتهية مع أي أطراف ذات علاقة أو مع مساهمين رئيسيين في المجموعة كما هو مبين في توضيح رقم 26 من البيانات المالية لعام 2024 وتقرير مجلس الإدارة تماشياً مع المادة (189) من قانون الشركات البحريني.
- 10. الموافقة على إعادة شراء أسهم المجموعة (أسهم خزينة) بما لا يتجاوز 01% من إجمالي الأسهم الصادرة للأغراض التالية ، وذلك خاضع لموافقة مصرف البحرين المركزي:
- استقطاب المساهمين الاستر انيجيين بما يتماشى مع المعايير والاهداف التي وضعتها المجموعة لجذب هذه الفئة وبحيث تخضع كل عمليات البيع على المساهمين الاستر انيجيين.
 - دعم سعر سهم المجموعة.
 - حوافز الموظفين.
- 11. إعادة تعيين مدققي حسابات المجموعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م، وتغويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.
- 12. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن كل ما يتعلق بتصرفاتهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م.
- 13. ما يستجد من أعمال طبقاً للمادة (207) من قانون الشركات التجارية.

Decisions and Resolutions of the Extraordinary General Meeting:

- 1. The minutes of the previous Extraordinary General meeting held on 3 April 2022.
- 2. Approve the issuance of Tier 1 Financial Instruments and/or Sukuk (Additional Tier 1 Capital) with a total value not exceeding BD 200 million (Two Hundred Million Bahraini Dinars), through one or multiple issues, for the purposes of improving capital ratios to meet the Group's financial and strategic requirements, and to authorize the Bank's Board of Directors to take all the necessary

القرارات الصادرة عن إجتماع الجمعية العامة غير العادية:

- 1. محضر اجتماع الجمعية العامة غير العادية والمنعقد بتاريخ 3 أبريل 2022 م.
- 2. إصدار أدوات مالية و/أو صكوك من الفئة الأولى (Tier Capital 200,000,000 دينار (Tier Capital بقيمة إجمالية لا تتجاوز 200,000,000 دينار (مائتان مليون دينار بحريني) عبر إصدار واحد أو إصدارات متعددة وذلك لأغراض تحسين معدلات رأس المال بما يلبي احتياجات المجموعة المالية والاستراتيجية، وتقويض مجلس إدارة المجموعة باتخاذ كافة الإجراءات والقرارات اللازمة بشأن معدل الربح، الهيكلة، وقيمة وعملة الاصدار، وتكاليف الاصدار وشروطه،



formalities and decisions regarding the structure, profit rate, the value and currency of the issue, the associated costs, the term & conditions of the issue, approval of the subscription and its conditions, and any other conditions, subject to the approval of the Central Bank of Bahrain.

 Authorize the Chairman of the Board of Directors and / or the Chief Executive Officer of the Group and / or his sole authorized signatory, to initiate the necessary procedures for the implementation of item 2 above and to sign and submit any related documents. والموافقة على الاكتتاب وشروطه وأية شروط أخرى ويخضع ذلك لموافقة مصرف البحرين المركزي.

 تخويل رئيس مجلس الإدارة و/أو الرئيس التنفيذي للبنك و/أو من يخولانه منفر دين، لمباشرة الإجراءات اللازمة لتنفيذ البند 2 أعلاه وتوقيع وتقديم أي مستندات ذات صلة.

The Important Dates with Regards to	Dividends	التواريخ المهمة فيما يخص توزيع الأرباح		
General Meeting Date	20/03/2025		تاريخ اجتماع الجمعية العامة	
Cum-Dividend Date	24/03/2025		آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح	
Ex-Dividend Date	25/03/2025		تاريخ تداول السهم بدون استحقاق	
Record Date for Bahrain Bourse, Dubai Financial Market and Abu Dhabi Securities Exchange listed shares	26/03/2025		يوم الاستحقاق للأسهم المدرجة في بورصة البحرين وسوق دبي المالي و سوق أبوظبي للأوراق المالية	
Record Date for Boursa Kuwait listed shares	27/03	/2025	يوم الاستحقاق للأسهم المدرجة في بورصة الكويت	
Payment Date	14/04	/2025	يوم الدفع	

Name	ریم جو ه <i>ر ي</i>		الإسم	
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسيل الاموال	المسمى الوظيفي	
Compa	any Seal ختم الشركة	التوقيع Signature		
gfh 💠		Jac W		



GFH GENERAL ASSEMBLY APPROVES 6.2% CASH DIVIDEND AND STRATEGIC CAPITAL ENHANCEMENTS

Manama, Bahrain – 20 March 2025: GFH Financial Group ("GFH" or "the Group") today announced the successful conclusion of its Annual General Meeting (AGM) and Extraordinary General Meeting (EGM), held at GFH House, Bahrain Financial Harbour, for the financial year ended 31st December 2024. During the meeting, shareholders approved key decisions aimed at reinforcing the Group's strategic position within the financial sector.

The AGM resulted in shareholders endorsing the Board of Directors' recommendations, which included allocating a dividend of 6.2% of the nominal value of all ordinary shares, except treasury shares, equating to USD 0.0164 per share. Shareholders also ratified the minutes of the previous AGM held on October 9, 2024, alongside the approval of the Board's report highlighting the Group's business activities, the external auditor's report, and the consolidated financial statements for the year ended 31 December 2024.

Additional approvals included the corporate governance report, along with the allocation of USD 2.4 million as remuneration for the Board of Directors. Shareholders also authorized the Group to repurchase up to 10% of the total issued shares, subject to Central Bank approval.

Subsequently, the Extraordinary General Meeting convened, where important resolutions were approved, including the issuance of Tier 1 Financial Instruments and/or Sukuk (Additional Tier 1 Capital) valued at up to BD 200 million. These capital enhancement measures are designed to fortify the Group's financial position and support long-term strategic objectives.

Additionally, shareholders authorized the Chairman and the CEO to take necessary actions and sign related documents to implement the previously approved recommendations, ensuring swift execution of the Group's growth strategy.

Commenting on the occasion, Mr. Abdulmohsen Rashed Al Alrashed, Board Chairman of GFH, stated, "As we gather momentum from a strong year, we are focused on our strategic objectives to solidify our competitive edge in the financial landscape. The successful approval of our capital enhancement initiatives, including the distribution of a substantial dividend, speaks volumes of our commitment to value creation for our shareholders. We are poised for transformative growth as we explore new opportunities and enhance our overall performance, ensuring that GFH remains a leading player in the financial services sector."

For his part, Mr. Hisham Alrayes, CEO of GFH, commented: "The results of our recent meetings are a testament to our robust framework and the unwavering support from our shareholders. With a clear roadmap ahead, we are prepared to leverage our assets into prosperous ventures that drive sustainable growth."

He added: "The approvals to enhance our Tier 1 capital and the issuance of Tier 1 Financial Instruments underscore our dedication to strengthening our capital base and ensuring compliance with regulatory standards. Moving forward, we remain optimistic about our ability to adapt to market dynamics and generate substantial returns for all stakeholders involved."



Today, GFH has reached USD 22 billion of assets under management including a global portfolio of investments in logistics, healthcare, education and technology in the MENA region, Europe, the US and the UK.

-Ends-

About GFH Financial Group B.S.C.

GFH is one of the most recognised financial groups in the Gulf region. Its businesses include Investment Management, Treasury & Proprietary Investments, Commercial Banking and Real Estate Development. The Group's operations are principally focused across the GCC, North Africa and India, along with strategic investments in the U.S., Europe and U.K. GFH is listed on four stock exchanges in the GCC, including the Bahrain Bourse, Boursa Kuwait, Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) and Dubai Financial Market (DFM) where it is one of the most liquid and actively traded stocks. For more information, please visit www.gfh.com.

GFH Financial Group

Nawal Al Naji Senior Manager - Corporate Communications Tel: +973 17538538 Email: Nalnaji@gfh.com



عمومية "جي إف إتش المالية" توافق على توزيع أرباح نقدية بنسبة 6.2% وتعزيزات استراتيجية لرأس المال

المنامة، البحرين – 20 مارس 2025: أعلنت مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") اليوم عن اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024، وذلك في مبنى جي إف إتش هاوس بمرفأ البحرين المالي.

وافق المساهمون خلال الاجتماع على مجموعة من القرارات الأساسية التي تهدف إلى تعزيز الموقف الاستراتيجي للمجموعة في القطاع المالي، حيث أسفر اجتماع الجمعية العامة العادية عن تأييد المساهمين لتوصيات مجلس الإدارة، والتي تضمنت تخصيص توزيع أرباح نقدية بنسبة 6.2% من القيمة الاسمية لكافة الأسهم العادية، باستثناء أسهم الخزينة، بما يعادل 0.0164 دولار أمريكي لكل سهم.

كما صادق المساهمون على محضر الاجتماع السابق الذي عُقد في 9 أكتوبر 2024، بالإضافة إلى اعتماد تقرير المجلس الذي يبرز أنشطة المجموعة، وتقرير المدقق الخارجي، والبيانات المالية الموحدة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

وشملت الموافقات الإضافية أيضاً تقرير الحوكمة، وتخصيص مبلغ 2.4 مليون دولار أمريكي كمكافأة لأعضاء مجلس الإدارة. إضافة إلى ذلك، وافق المساهمون على منح الإذن للمجموعة بإعادة شراء ما يصل إلى 10% من إجمالي الأسهم الصادرة، وذلك بموجب موافقة مصرف البحرين المركزي.

بعد ذلك، تم انعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية الذي تمت فيه الموافقة على قرارات هامة، بما في ذلك إصدار أدوات مالية من الفئة الأولى و/أو صكوك (رأس مال إضافي من الفئة الأولى) بقيمة تصل إلى 200 مليون دينار بحريني. تهدف هذه الإجراءات إلى تعزيز الموقف المالى للمجموعة ودعم الأهداف الاستراتيجية طويلة الأمد.

وفي تعليقه على هذه المناسبة، صرح السيد عبد المحسن راشد الراشد، رئيس مجلس إدارة مجموعة جي إف إتش المالية، بالقول: "نواصل التركيز على أهدافنا الاستراتيجية مع تحقيقنا لزخم جيد من سنة شهدت أداءً قويًا، وذلك بهدف ترسيخ ميزتنا التنافسية في المشهد المالي. إن الموافقة الناجحة على مبادرات تعزيز رأس المال لدينا، بما في ذلك توزيع أرباح كبيرة، تعكس التزامنا بخلق القيمة لمساهمينا. نحن مستعدون لتحقيق نمو جذري مع استكشاف فرص جديدة وتعزيز أدائنا العام، مما يضمن تعزيز مكانة جي إف إتش كلاعب رئيسي في قطاع الخدمات المالية."

ومن جهته، علق السيد هشام الريس، الرئيس التنفيذي لمجموعة جي إف إتش المالية، بالقول: "تشهد نتائج اجتماعاتنا الأخيرة على إطار عملنا القوي والدعم الثابت من مساهمينا. وبالاستناد على خارطة طريق واضحة، نحن مستعدون لاستغلال أصولنا في مشاريع مزدهرة تدفع النمو المستدام."

وأضاف: "إن الموافقات على تعزيز رأس المال من الفئة الأولى وإصدار أدوات مالية من الفئة الأولى تبرز التزامنا بتقوية قاعدة رأسمالنا وضمان الامتثال للمعايير التنظيمية. ونواضل تفاؤلنا بشأن قدرتنا على التكيف مع ديناميكيات السوق وتوليد عوائد كبيرة لكل أصحاب المصلحة المعنيين في المستقبل."

تجدر الإشارة إلى أن مجموعة جي إف إتش المالية تمتلك اليوم أصولًا بقيمة 22 مليار دولار أمريكي تحت إدارتها، بما في ذلك محفظة استثمارات عالمية في مجالات اللوجستيات والرعاية الصحية والتعليم والتكنولوجيا في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وأوروبا والولايات المتحدة والمملكة المتحدة.



نبذة حول مجموعة جي إف إتش المالية شم. ب:

تعتبر مجموعة جي إف إتش المالية واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، وإدارة الثروات، والأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقاري. تركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، وأوروبا، والمملكة المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إتش مدرجة في بورصة البحرين، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.gfh.com.

للمزيد من المعلومات والاستفسارات الإعلامية، الرجاء الاتصال ب: نوال الناجي مدير أول - قسم العلاقات المؤسسية، مجموعة جي إف إتش المالية

هاتف: 17538538 973+ البريد الإلكتروني: <u>nalnaji@gfh.com</u>

الموقع الإلكتروني: www.gfh.com